
Protokół Nr 41113
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 19 czerwca 2013 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.30, zakończono o 14.20.
Przewodniczył: Piotr Kułakowski -Przewodniczący Komisji Finansów
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Sprawozdanie Burmistrza Sokółki z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2012 rok

oraz sprawozdanie finansowe gminy Sokółka za 2012 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie cen urzędowych za przewozy osób środkami miejskiej

komunikacji zbiorowej w Sokółce.
5. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej za

2012 rok.
6. Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Skarbnik J.Kucharewicz zgłosiła wniosek w imieniu Burmistrza o wprowadzenie do porządku
posiedzenie projektów uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 r oraz
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2013-2017.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad
punktu w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymani czystości i porządku na
terenie gminy Sokółka. Uzasadnił wniosek tym, iż należy urealnić zapisy tej uchwały do
chwili obecnej.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski:
1) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy
Sokółka na 2013 r.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
2)wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata 2013-2017
Komisja 3 głosami "za" przy 4 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek.
3) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Sokółka.
Komisja 4 głosami za przy 1 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" przyjęła wniosek
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Komisja 5 głosami "za" przy 2 "wstrzymującym się" przyjęła porządek.
Komisja obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.



2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Sprawozdanie Burmistrza Sokółki z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2012 rok

oraz sprawozdanie finansowe gminy Sokółka za 2012 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie cen urzędowych za przewozy osób środkami miejskiej

komunikacji zbiorowej w Sokółce.
5. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej za

2012 rok.
6. Projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na

terenie gminy Sokółka.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 r.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka

na lata 2013-2017
9. Wolne wnioski

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie protokół nr 39 z 21 maja 213 r.
Komisja 5 głosami "za" przy 1 "przeciw" przyjęła protokół.
Przewodniczący Komisji Finansów poddał pod głosowanie protokół nr 40 z 29 maja 213 r.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęła protokół.

Ad.3
Sprawozdanie Burmistrza Sokółki z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2012 rok oraz
sprawozdanie finansowe gminy Sokółka za 2012 rok.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski zwrócił uwagę na wykonanie zadań inwestycyjnych
w 2012 r. Zadania które były zapisane w załączniku do uchwały budżetowej nie zostały w
ogóle wykonane a w trakcie roku były dorzucone nowe inwestycje. Jak wygląda w tym
momencie realizacja inwestycji na ul. Kruczej, Turystycznej oraz wykonanie boisk przy
szkołach w Boguszach, Malawiczach i Geniuszach.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki w przypadku ulic należy wykonać wpierw przebudowę
kanalizacji sanitarnej i deszczowej, dodatkowo zakład energetyczny wskazał kolizje z ich
instalacją. Co do boisk przy szkołach zostały one wykonane.
Pani Skarbnik J.Kucharewicz dodała, że inwestycje takie jak solary nie zostały wykonane ze
względu a to że nie otrzymaliśmy środków z unii na realizację.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski powiedział, że w trakcie roku dorzucano wiele
inwestycji, a pozostałe nie były realizowane. Czy pozycja wykup gruntów była realizowana?
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że plan zakłada na dany rok co mamy do wykupienia
i to jest realizowane.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski zapytał o inwestycje przyłącza energetyczne gdzie na
początku roku było 150 tys. zł. a na koniec roku 250 tys. zł. Natomiast już w 2013 r. jest aż
400 tys. zł. na tą inwestycję. Co to są za przyłącza.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, ze są to wszystkie inwestycje związane z
elektrycznością w mieście. Na przykład ul.Piłsudskiego , okablowanie, wymiana słupów,
modernizacja oświetlenia na terenie wiejskim, stacje trafo, awarie, wszystko związane z
elektryką. Teraz będziemy wykonywać ul. l-go Maja, Kolejową, Kryńską oraz Boguszowski
Wygon.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski zwrócił uwagę że budżet realizowane jest tak jak
Burmistrz chce, realizuje inwestycje które chce Burmistrz a na koniec roku sprząta budżet.
Moim zdaniem absolutorium nie powinno być udzielone.
Radny S.Pałusewicz zapytał o wpływ z podatku CIT, który jest przekroczony 3-krotnie.



Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że Minister Finansów szacuje dochody od osób
fizycznych ale nic nie mówi o wpływie z podatku CIT. Opracowując budżet można się tylko
domyślać.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Sokółki z wykonania
budżetu gminy Sokółka za 2012 rok oraz sprawozdanie finansowe gminy Sokółka za 2012
rok.
Komisja 4 głosami "za" przy 3 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" przyjęła sprawozdanie.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie cen urzędowych za przewozy osób środkami miejskiej
komunikacji zbiorowej w Sokółce przedstawił Zastępca Burmistrza P.Bujwicki.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski powiedział, że argument że są większe koszty paliwa
nie jest do końca prawdziwy. Po to PKS zlikwidował bazę w Sokółce żeby zmniejszyć te
koszty. Po zaoszczędzeniu tych kosztów bilety powinny stanieć.
Pani Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że w tym roku będzie już przetarg na kolejne lata i
podwyższając ceny biletów zapewnimy to że z budżetu będziemy mniej dokładać do
komunikacji miejskiej. Były takie lata że z budżetu gminy szło 800-900 tys. zł. rocznie a w tej
chwili idzie ok. 500 tys. zł.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną.

Ad.5
Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej za 2012 rok.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja 6 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęła sprawozdanie.

Ad.6
Projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
gminy Sokółka.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski wyjaśnił, iż prosił o wprowadzenie tego punktu ze
względu na to że są niewłaściwe już zapisy do obowiązującego prawa. Mowa jest tylko o
segregacji odpadów a co z osobami które nie segregują.
Pan Janusz Sawicki wyjaśnił, że regulamin naciska na selektywną zbiórkę odpadów. Jeśli nie
osiągniemy pewnego poziomu recyklingu to będziemy kary płacić.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski naciskał aby jednak ujednolicić zapisy tego
regulaminu do tego co teraz obowiązuje.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że na posiedzeniu Zarządu Związku Miast Polskich była
propozycja zmiany tej ustawy. Zobaczymy jak w ciągu najbliższego pół roku będzie wyglądał
system i jego funkcjonowanie. Wtedy możemy się pochylić nad zmiana tego.
Pan Janusz Sawicki dodał, że nawet firma MPO Sokółka harmonogram wywozu określiła
tylko na 2 miesiące żeby zobaczyć jak to będzie wyglądało.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 r. przedstawiła Pani
Skarbnik J.Kucharewicz.
Przewodniczący Komisji P.Kułakowski zgłosił wniosek o zdjęcie inwestycji remont tarasu
widokowego nad jeziorem i przekazanie jej na inwestycje na Żwirki i Wigury, Dywizjonu
303 i Skarżyńskiego. Tej inwestycji nie trzeba rozkładać na etapy, projekt jest już od dawna
wykonany więc można to zrobić w jeden rok.



Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja 3 głosami "za" przy 3 "przeciw" przyjęła wniosek.
Radny J.Saciłowski dodał, że tej nowej inwestycji nie było w planach i trzeba wykonać to co
jest zapisane.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 4 głosami "za" przy l "przeciw" i l "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2013-2017 przedstawiła Pani Skarbnik J.Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 6 głosami "za" wydała opinię pozytywną.

Ad.9
Wolne wnioski

Protokółowała
Joann Korzeniewska

Przewodniczył
Piotr Kułakowski


